
Bánovecký Mňam FEST prilákal tisícky ľudí už po 8-krát
V duchu hesla „Zachráňme potraviny z regiónu“ sa 16. septembra 2017 uskutočnil v Bánovciach nad
Bebravou gurmánsky festival Mňam FEST. Desiatky regionálnych producentov predstavilo svoje
domáce produkty širokej verejnosti už po 8. raz.
 

Na bánoveckom námestí sa zhromaždili tisícky návštevníkov
 
V úvode slávnostného otvorenia azda najväčšieho farmárskeho festivalu na Slovensku si prevzali
vzácni hostia dožinkové vence. Predseda Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej komory
Milan Semančík poďakoval organizátorom za výbornú myšlienku, ktorú už roky úspešne prezentujú,
ale aj poľnohospodárom z okresu Bánovce nad Bebravou za nadpriemerné výsledky počas
tohtoročnej žatvy. „Žatva bola špecifická a náročná, preto sa chcem poďakovať všetkým
poľnohospodárom za odvedenú prácu. Nedá mi nepochváliť obzvlášť bánoveckých poľnohospodárov,
ktorí dlhodobo dosahujú rekordné úrody hustosiatych obilnín a repky. Aj napriek zlému počasiu
potvrdili, že sú v produkcii na špici, pretože preskočili celoslovenské priemery. To si zaslúži naozaj
úctu a pochvalu,“ poďakoval sa farmárom predseda SPPK a pokračoval: „Takýchto podujatí ako je
Mňam Fest by sme potrebovali na Slovensku viac. Je potrebné, aby sme ukazovali širokej verejnosti,
že dokážeme vyrábať chutné domáce potraviny, ktoré sú zdravé a pod neustálou kontrolou.“
 



Predseda SPPK Milan Semančík počas úvodného príhovoru
 
Na festivale bola prítomná aj ministerka pôdohospodárstva a rozvoja vidieka SR Gabriela Matečná,
ktorá sa taktiež poďakovala za organizáciu už 8. ročníka. „Vy ste tí spotrebitelia, ktorí pomáhajú
slovenským poľnohospodárom a podporujú tak aj našu krajinu. Sme tým, čo jeme! Lokálne potraviny
neobsahujú prídavné látky ako iné potraviny, ktoré sa dovážajú cez pol sveta. Vďaka nám všetkým
môže byť podpora slovenského poľnohospodárstva a potravinárstva ešte väčšia,“ vyzívala na námestí
v Bánovciach nad Bebravou ministerka.
 

 



Primátor mesta Bánovce nad Bebravou Marián Chovanec privítal v daždivom počasí tisícky
návštevníkov gurmánskeho festivalu. „To čo padá z neba, potrebujú naši poľnohospodári najviac. Je
to neoddeliteľná súčasť toho, aby mali dobré výsledky. Prijmime ho preto ako sprievodný jav
a zabavme sa aj v takomto počasí."
 

Pozrite si celú fotogalériu z podujatia --->
 

 
Hlavnou myšlienkou Mňam Festu je záchrana a podpora predaja regionálnych potravín. Ukázať, že
máme kvalitné slovenské výrobky, ktoré robia naši poľnohospodári zo srdca a s hrdosťou. V
Bánovciach varili pre verejnosť samotní farmári, ktorí pripravili domáce gurmánske špeciality. Na
námestí bolo množstvo sprievodných kultúrnych akcií, ale aj prezentačný stánok Národného
potravinového katalógu, v ktorom dostali návštevníci najdôležitejšie informácie, ako verejné
obstarávanie prostredníctvom katalógu funguje a prečo sa doň oplatí zaregistrovať. Viac informácii
nájdete na: www.npkinfo.sk
 

http://www.sppk.sk/fotogaleria/106
http://www.npkinfo.sk/


Prezentačný stánok Národného potravinového katalógu s riaditeľkou RPPK Trenčín Elenou Mikulovou
 
Prvovýrobcovia a spracovatelia mlieka zároveň predstavili úspešný projekt Adoptuj si kravičku.
Dôležité informácie o možnostiach nájdete na: www.adoptujkravicku.sk
 

Podpredseda SPPK Alexander Pastorek pri prezentácii projektu Adoptuj kravičku
 
 

http://www.adoptujkravicku.sk/

